
Protokół  XXXI Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 9 maja 2018 roku 
 

Proponowany porządek obrad: 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w 2017 r.     

   7. Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2017 roku jako   

       organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

   8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

   9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2017 z  

       organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

       kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

 10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek    

                              tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym  

                              powierzono stanowisko kierownicze oraz przyznawania zwolnienia od obowiązku  

                              realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,  

                              wychowawczych i opiekuńczych w szkołach (zespołach) i placówkach oświatowych  

                              prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego     

    Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2017, 

c) zmniejszenia opłat za wydanie prawa jazdy ze względu na zmianę adresu  

    spowodowaną nadaniem nazw ulicom w miejscowości Chmielów, 

  d) Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej, 

  e) udzielenia dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do  

                              rejestru zabytków, 

f) zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego spółkom wodnym,     

   trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania, 

                    g) udzielenia pomocy finansowej Gminie Baranów Sandomierski. 

                    h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gorzyce 

                    i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Grębów            

                    j) udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Dęba, 

                    k) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok 

  11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  12. Zamknięcie obrad sesji.     
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych. 

Na wstępie Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego powitał obecnych na sesji władze Społecznej 

Akademii Nauk w Tarnobrzegu, której uczennica Pani Paulina Dobrowolska została stypendystką 

Premiera. Dokument przyznania stypendium oraz dyplom został wręczony na sesji. 

Kolejnym punktem posiedzenia było wręczenie Zespołowi „Jamniczanki” bonu wartości 1.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady odczytał krótką historię Zespołu. 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Odczytał następnie  pismo z Zarządu Powiatu o zmianę i rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez; 

- dodanie do ppktach „h” i „k” z autopoprawką i poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony 

porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzydziestej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ). 

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informację wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Sekretarza Błasiak o głos poprosił radny Jacek Rożek, który zapytał: 

- w którym miejscu planowana jest budowa internatu przy SOSW w Grębowie? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek, a uzupełnienia odpowiedzi dokonał Dyrektor SOSW Pan 

Janusz Galiniak. 

Budynek nowego internatu usytuowany będzie w innym miejscu – blisko szkoły. 

Kolejnym zadającym pytanie był radny Tadeusz Rękas, który poprosił Starostę o wyjaśnienie: 

czy jest to realne co chcemy zrobić z tą szkołą i jakie będą koszty tej inwestycji? i co się stanie gdy nowa 

Rada Powiatu nowej kadencji nie będzie realizowała ustaleń tej Rady w zakresie tej szkoły? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek informując że co zrobi nowa Rada tego nie wie nikt. 

Wartość kosztorysowa internatu ok. 4 mln zł. Starosta poinformował o deklarowanym wsparciu Wójta 

Gminy Grębów i o tym, że będą czynione starania o wsparcie tej inwestycji środkami zewnętrznymi. 

Pytanie odnośnie szkoły czy spełnia wymogi i czy ma przyszłość zapytał radny Wacław Wróbel. 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Szkoły Pan Janusz Galiniak, który stwierdził że nie widzi  przeszkód  
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w funkcjonowaniu tego ośrodka. 

Radny Marek Ożga poprosił o wyjaśnienie dot. zmian stanowisk etatowych w szkole, a konkretnie 

sekretarza szkoły – co to za stanowisko.? 

Drugie pytanie radnego Marka Ożga dot. bramy dojazdowej czy jest wykonana? 

Trzecie pytani dot. drogi Grębów – Stany skoro nie ma pozwolenia to jakie dalsze działania będą ze strony 

Zarządu? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek a uzupełnił jego wypowiedź Dyrektor Janusz Galiniak.  

Jest to stanowisko administracyjne. Kiedyś zadania te prowadziły trzy osoby – teraz będzie robiła to jedna 

osoba – sekretarz. 

Odnośnie drogi „przez las” – realizowana będzie ta droga pokrywając koszty inwestycyjne z własnych 

pieniędzy – 200 tyś. zł-  Powiat, 200 tyś zł – gmina, 400 tyś. zł - Lasy Państwowe. 

Będzie robione ok 700 mb drogi o pow. bitumicznej. 

Brama będzie robiona. 

 

Ad 5). 

Interpelacja radnych. 

Od ostatniej sesji na moje ręce do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

  Podczas ostatniej sesji w dniu 9 marca b.r. radny Jacek Rożek złożył dwie interpelacje ustne. 

Pierwsza dot. ścinki poboczy na drogach powiatowych – są zdecydowanie za wysokie. 

W Zarządzie Dróg poinformowano go że nie mają środków na ten cel. 

Druga interpelacja tyczyła zgłoszonej na zebraniu wiejskim w m. Marki zbyt duże populacji lisów i 

bobrów, które wyrządzają szkody w gospodarstwach. 

Radny otrzymał odpowiedzi na piśmie. Odpowiedzi te w miarę go satysfakcjonują. 

Radny Wacław Wróbel prosił o wyjaśnienie udziału Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

w Nowej Dębie Pana Roberta Suski w zimowisku zorganizowanym przez Zespół Szkół Społecznych Nr 1 

im. Hetmana Jana Tarnowskiego w Tarnobrzegu – w jakim charakterze, kogo reprezentował i tp. 

Odpowiedź również została udzielona radnemu na piśmie. Ta jednak go nie satysfakcjonuje i twierdzi że 

jest nie prawdziwa – zacytował informację umieszczoną na stronach Szkoły Społecznej w Tarnobrzegu. 

Radny Marek Ożga również otrzymał odpowiedź na piśmie na złożoną interpelację i odpowiedź ta 

satysfakcjonuje podziękował za szybą reakcję. 

Radny Wacław Wróbel złożył interpelację ustną aby na terenie Domu Pomocy Społecznej postawić ławki 

z parasolami dla pensjonariuszy – jest na tyle miejsca. 

Zgłosił  również drugi problem aby uzupełnić piachem chodnik przy ul. Kościuszki który został 

wybudowany w roku ubiegłym gdyż deszcze  mogą go uszkodzić. 

Radny Ożga zgłosił interpelację ustną dot. chodnika i przeznaczenia 40.000,00 zł na chodniki np.  na 

chodnik w Wydrzy i Grębowie. 
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Ad 6, 7, 8 ). 

Tematy te zbiorczo omówiła Pani Ewa Kędzierska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Tarnobrzegu. 

Materiały wysłane zostały radnym z materiałami na sesję. 

Wystąpienie Pani Kierownik przyjęte zostały prze radnych bez uwag prze aklamację. 

 

Ad 9). 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2017 z organizacjami 

pozarządowymi  oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

Temat omówił Sekretarz Powiatu. Materiały wysłane radnym z materiałami na sesję. 

Również i ten punkt przyjęty został przez radnych przez aklamację bez uwag. 

 

Ad 10). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek     

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji 

                      tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

                      i opiekuńczych w szkołach (zespołach) i placówkach oświatowych prowadzonych przez  

                      Powiat Tarnobrzeski, 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Radny Jacek Rożek zapytał jakie jest pensum ile godzin. Odpowiedzi udzielił Sekretarz – 24 godziny. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu odczytała Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „a”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2017, 

Z projektem tej uchwały zapoznała radnych p.o. Dyrektora SPZ ZOZ w Nowej Dębie Pani Marta Piskór. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał z czego pokryta będzie strata? Odpowiadając p.o. Dyrektora Pani Marta 

Piskór stwierdziła,  że z ewentualnych przyszłych zysków. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu odczytał pod chwilową nieobecność Pani Krystyny 

Kozieji Pan Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 
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c) zmniejszenia opłat za wydanie prawa jazdy ze względu na zmianę adresu spowodowaną  

nadaniem nazw ulicom w miejscowości Chmielów, 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

      d) Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej, 

Projekt uchwały omówiła Pani Ewa Kędzierska -  Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Tarnobrzegu. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu odczytał Pan Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. 

Rodzin i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) udzielenia dotacji na prace budowlano-konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f) zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego spółkom wodnym, 

trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania, 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Projekty uchwał oznaczone literami: „g”, 'h”, „i”, „j” omówił zbiorczo Sekretarz Powiatu. 

Opinie pozytywne do tych projektów odczytał Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Stan radnych 16 – salę obrad opuścił radny Adam Łabuda.  

Głosowano oddzielnie na każdy projekt uchwały. 

            g) udzielenia pomocy finansowej Gminie Baranów Sandomierski. 

„ZA” głosowało 14 radnych, 1 – WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU, 1 - „PRZECIW”. 

            h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gorzyce - z autopoprawką, 

„ZA” głosowało 14 radnych, 1 – WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU, 1 - „PRZECIW”. 

            i) udzielenia pomocy finansowej Gminie Grębów, 
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 „ZA” głosowało 14 radnych, 1 – WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU, 1 - „PRZECIW”.           

            j) udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Dęba, 

„ZA” głosowało 14 radnych, 1 – WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU, 1 - „PRZECIW”. 

k) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

Przed procedowaniem tego projektu uchwały wywiązała się dyskusja którą zainicjował Starosta Paweł 

Bartoszek. 

Chodzi o przetarg na kolejny etap ul. Kościuszki w Nowej Dębie. Wszystkie dotychczasowe przetargi 

były powyżej kosztorysu. Ostatni przetarg został unieważniony. 

Brakuje ok 700 tyś zł.. Burmistrz zadeklarował kwotę 310 tyś zł, dalej brakuje 404 tyś zł, które my jako 

Powiat musimy dołożyć. Musimy świadomie o tym zadecydować. 

Pierwszy głos zabrał radny Wacław Wróbel który był za tym aby dołożyć. Zapytał czy są ustalenia 

z koleją. Odpowiedzi udzielił Pan Piotr Borycki Kierownik Referatu który oznajmił że w dalszym ciągu 

trwają rozmowy i negocjacje. 

Kolejny zabierającym głos był Pan Jerzy Sudoł który również jest za dołożeniem i dokończeniem III etapu. 

Radna Krystyna Kozieja zaapelował do radnych z gminy Nowa Dęba aby wystąpić do Burmistrza Nowej 

Dęby o większą partycypację w tej inwestycji. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał czy nas stać na kontynuację tej inwestycji.? Zaproponował aby zwrócić się 

do firm działających na terenie zakładów w Nowej Dębie. 

Radna Krystyna Kozieja zasugerowała czy jeżeli Powiat ma 400 tyś zł dla gminy Nowa Dęba to również 

można i powinno się dołożyć do wszystkich pozostałych gmin. 

Starosta Paweł Bartoszek odpowiedział że nie ma takich możliwości. 

Jest tego zdania aby tą inwestycję skończyć. 

Radny Jerzy Sudoł zaapelował aby nie odkładać głosowania, bo jeżeli odłożymy to ta inwestycja nie ma 

sensu. 

Termin podjęcia decyzji ze strony Rady i podpisać umowę upływa w ciągu dwóch tygodni od otwarcia 

oferty. 

Radny Wróbel uważa że podjęta decyzja powinna skutkować. 

Pan Marek Ożga uważa również że podjęta decyzja powinna być podtrzymana. 

Prosi również o deklarację że inwestycje podjęte powinny być kontynuowane. 

Radny Andrzej Kołodziej poinformował że droga do zakładu jest wykorzystywana przez wszystkich 

mieszkańców Powiatu 

Radny Jacek Rożek zapytał czy nast. Stać aby nie skorzystać z tego zadania. Unieważnienia przetargu 

spowoduje wyższe ceny. 

W imieniu Klubu PIS zadeklarował poparcie uchwały. 

Radna Krystyna Kozieja nawiązała do ostatniej wizyty Komisji Rewizyjne w SOSW w Grębowie i braku 

boiska, warunków bytowych uczniów. 

Starosta zaproponował zakończenie dyskusji i podjęcia uchwały „ZA” apelując aby w przyszłości jako  
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Powiat pomagać sobie wzajemnie podobny sposób. 

Radny Tadeusz Rękas uważa że jest „ZA” ale prosi aby wymóc na Burmistrzu Nowej Dęby większy 

wkład finansowy na ten remont. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały z autopoprawką uwzględniającą remont tej drogi. 

„ZA głosowało 14 radnych, 2 - „WSTRZYMAŁO SIE OD GŁOSU”. 

Przewodniczący ogłosił pięć minut przerwy, aby mógł zebrać się Zarząd i Komisja P,RG i F. 

 

Po przerwie 

 

Omówienia tego projektu zmienionej uchwały dokonała Skarbnik Powiatu. 

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „k z autopoprawką”. 

„ZA głosowało 14 radnych, 2 - „WSTRZYMAŁO SIE OD GŁOSU”. 

 

Ad 11). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach nie było pytań ani wniosków. 

 

Ad 12). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXI Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 

 


